
Dlaczego warto być adwokatem? - konferencja
Student prawa w poszukiwaniu drogi zawodowej. Dlaczego warto być adwokatem? to
temat konferencji naukowej organizowanej z okazji obchodów 100-lecia Odrodzonej
Adwokatury Polskiej przez Naczelną Radę Adwokacką.

Konferencja odbędzie się 12 października 2018 roku w Warszawie i skierowana jest do studentów
prawa. Celem jest popularyzacja i podkreślenie misji, jaką niesie za sobą wykonywanie zawodu
adwokata.

Gości powitają adw. Jacek Trela, prezes NRA  i adw. Mikołaj Pietrzak, dziekan ORA w Warszawie. 

Konferencja składać się będzie z trzech paneli: 

Autorytety o nas. Miejsce Adwokatury w systemie wymiaru sprawiedliwości, poczas którego
wystąpią: sędzia Sądu Najwyższego Stanisław Zabłocki, Ludwika Wujec oraz dr Adam Bodnar, RPO.

Perspektywa akademicka a praktyczne aspekty wykonywania zawodu. Przeszkoda czy wsparcie,
którego gośćmi będą: adw. prof. Piotr Kardas, wiceprezes NRA, adw. dr Anne-Marie Weber-
Elżanowska i adw. prof. Maciej Gutowski, dziekan ORA w Poznaniu.

Sukces w zawodzie adwokata a misja społeczna i wartości - panelistami będą: adw. Maciej Ślusarek,
adw. Bartosz Przeciechowski, adw. Natalia Klima-Piotrowska i adw. Małgorzata Surdek.

Dyskusję zamknie adw. Katarzyna Gajowniczek-Pruszyńska, wicedziekan ORA w Warszawie. 

Konferencja będzie miała miejsce w budynku Biblioteki Uniwersytetu Warszawskiego, ul. Dobra
56/66, sala 316, 3 piętro), początek od godz. 10.00.

Prosimy o potwierdzenie udziału w konferencji do 10.10.2018 roku, elektronicznie na adres
dzial.osobowy@nra.pl
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